

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ: ថ្ងៃទី១៩ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៥

ធនាគារ ANZ Royal

ផ្តល់ការគាំទ្រដល់វិស័យសិល្បៈ និងបង្កើតឱកាសអភិវឌ្ឍន៍

នៅថ្ងៃនេះធនាគារ ANZ Royal បានប្រកាសអំពីកញ្ចប់ថវិកា ចំនួន ២០,០០០ ដុល្លាក្នុងការឧបត្ថម្ភគាំទ្រសហគ្រាសសង្គមហ្វារ ដើម្បីអភិវឌ្ឍវិស័យសិល្បៈក្នុងសហគមន៍កម្ពុជាក៏ដូចជាការផ្តល់នូវឱកាសសម្រាប់យុវជនក្រីក្រចូលរួមសកម្មភាពវប្បធម៌ឲ្យបានកាន់តែច្រើន។

ធនាគារ ANZ Royal និងសហគ្រាសសង្គមហ្វារនឹងធ្វើការជាមួយគ្នាក្នុងការរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍សហគមន៍និងសិក្ខាសាលា ជាច្រើនក្នុងឆ្នាំ ២០១៥។

លោក Grant Knuckey នាយកប្រតិបត្តិនៃធនាគារ ANZ Royal បានឱ្យដឹងថា៖ យើងមានការប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងខ្លាំងចំពោះសហគមន៍ដែលយើងកំពុងរស់នៅនិងប្រកបការងារ។ ទំនួលខុសត្រូវចំបងរបស់យើងគឺជួយបង្កើតនិរន្តរភាពតាមរយៈការអប់រំ។

លោក បន្តទៀតថា៖ តាមរយៈការផ្តួចផ្តើមនេះយើងនឹងអភិវឌ្ឍចំណេះដឹងនិងការបង្កើតឱកាសសម្រាប់យុវជនក្រីក្រ។ ហ្វារ គឺជាដៃគូដ៏អស្ចារ្យមួយ ព្រោះហ្វារបានផ្តល់ការគាំទ្រដល់ការអប់រំ និងផ្តល់នូវការបំផុសគំនិតជាពិសេសសម្រាប់យុវជនកម្ពុជា។ គុណតម្លៃរួមនេះ នឹងធ្វើឲ្យកិច្ចសហការរវាង ធនាគារ ANZ Royal និងសហគ្រាសសង្គមហ្វារ កាន់តែគួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍។

លោក ហួត តារា នាយកប្រតិបត្តិនៃសហគ្រាសសង្គមហ្វារ បានមានប្រសាសន៍ថា៖ សារក្នុងសិល្បៈគឺមានលក្ខណៈជាសកលដែលងាយយល់និងមានប្រសិទ្ធភាពក្នុងការបញ្ជូនទៅកាន់អ្នកទស្សនា។ ទស្សនិកជនអាចយំសើចហើយបន្ទាប់មកពួកគេនឹងចងចាំគន្លឹះក្នុងការទទួលយកសារពីសិល្បករ។ នោះគឺជាឧបករណ៍ដ៏សំខាន់ណាស់សម្រាប់ការផ្លាស់ប្តូរសង្គមនិងការអប់រំ។ ភាពជាដៃគូជាមួយនេះ ធនាគារ ANZ Royal អនុញ្ញាតឱ្យសិល្បករនៃសមាគមហ្វារបង្កើនលទ្ធភាពក្នុងការជម្រុញនិងនាំមកនូវភាពផ្លាស់ប្តូរជាវិជ្ជមាននិងគំនិតច្នៃប្រឌិតទៅក្នុងបណ្តាញយុវវ័យកម្ពុជា។ លោក តារាបន្តទៀតថា ភាពជាដៃគូយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ធនាគារ ANZ Royal ជាមួយនឹងការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់សហគ្រាសសង្គមហ្វារ នឹងឆ្លុះបញ្ចាំងអំពីទំនួលខុសត្រូវក្នុងសង្គមរបស់ក្រុមហ៊ុនក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។

តាមរយៈភាពជាដៃគូនេះធនាគារ ANZ Royal និង សហគ្រាសសង្គមហ្វារ នឹងធ្វើការសហការគ្នា៖

- ការរៀបចំសិក្ខាសាលាសៀកមួយសម្រាប់កុមារតូចៗ ដែលមកពីអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលនានារួមជាមួយនិង បុគ្គលិកធនាគារ ANZ Royal ផងដែរ។
- ឱកាសក្នុងការទទួលយកមនុស្សជំនាញវ័យក្មេងក្នុងការបំផុសគំនិតនៅក្នុងសហគមន៍របស់យើងដោយការរៀបចំយុទ្ធនាការពេញមួយឆ្នាំដើម្បីផ្តល់ឱកាស ឈ្នះសំបុត្រទៅមើល«ល្ខោនសៀកម្តុំជា ហ្វារ» ជាមួយនិងអាហារពេលល្ងាចសម្រាប់មនុស្សពីរនាក់។
- ការឧបត្ថម្ភរបស់ធនាគារ ANZ Royal ក្នុងការរៀបចំ មហោស្រពសៀកអន្តរជាតិ«ទីនេះ ទីនោះ»ប្រចាំឆ្នាំនៅខែឧសភា។ មហោស្រពនេះរយៈពេល ១០ ថ្ងៃនេះដែលនឹងនាំមកនូវសិល្បករសៀកមកពីទូទាំងប្រទេសកម្ពុជានិងនៅក្រៅប្រទេស ធ្វើការសម្តែងរួមគ្នាក្នុងការចែករំលែកចំណេះដឹងនៅក្នុងរាជធានីភ្នំពេញខេត្តសៀមរាបនិងបាត់ដំបង។
- រៀបចំសិក្ខាសាលាអក្ខរកម្មហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់សិល្បករបុគ្គលិករបស់ហ្វារ ក៏ដូចជាក្រុមផ្សេងៗទៀតនៅក្នុងសហគមន៍ដើម្បីជួយពង្រីកអាជីពនិងជីវិតរបស់ពួកគេនាពេលអនាគត។
- បង្ហាញការសម្តែងដោយឥតគិតថ្លៃនៅក្នុងសហគមន៍។

អំពីសកម្មភាពសហគមន៍របស់ធនាគារ ANZ Royal

តាមរយៈកម្មវិធីសហគមន៍របស់ធនាគារ ANZ Royal យើងផ្តោតទៅលើការធ្វើវិភាគទានដល់ សហគមន៍តាមរយៈការឧបត្ថម្ភគាំទ្រទាំងផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ទឹកចិត្ត និងការងារស្ម័គ្រចិត្តរបស់បុគ្គលិក។ ជាមួយការសហការជាមួយអង្គការសប្បុរសធនា ធនាគារ ANZ Royal បានប្តេជ្ញាក្នុងការលើកស្ទួយការអប់រំ និងបង្កើនឧកាសការងារសម្រាប់យុវជនក្រីក្រ។ សកម្មភាពផ្សេងៗដែលយើងធ្វើមានដូចជា ការរកវិភាគទានទៅជួយដល់អ្នកដែលជួបនឹងគ្រោះមហន្តរាយ ការបរិច្ចាគឈាមដែលធ្វើឡើងនៅតាមសាខាធនាគារ ANZ Royal។

នៅឆ្នាំ២០១៤ ធនាគារ ANZ Royal បានផ្តល់នូវទឹកប្រាក់ចំនួន \$ ១០០,០០០ ក្នុងការគាំទ្រហិរញ្ញវត្ថុដល់អង្គការសប្បុរសធនក្នុងស្រុក។ លើសពីនេះទៀតបុគ្គលិកយើងបានចូលរួមចំណែកក្នុងសេវាស្ម័គ្រចិត្តក្នុងសហគមន៍លើសពី៣០០០ម៉ោង ក្នុងភាពជាដៃគូជាមួយអង្គការជាង២០ផ្សេងៗគ្នាដើម្បីគាំទ្រដល់ការអប់រំ សុខភាពនិងគំនិតផ្តួចផ្តើមបរិស្ថាន។

អំពីសហគ្រាសសង្គមហ្វារ

បន្ទាប់ពីបានតស៊ូយ៉ាងស្រេកស្រាវស្រាំអស់រយៈពេលជាង ២០ ឆ្នាំ ក្នុងការពាំនាំមកវិញនូវសិល្បៈល្ខោនសៀកសម្តែងលើឆាក សហគ្រាសសង្គមហ្វារបានបន្តត្រួសត្រាយផ្លូវ ក្នុងការបង្ហាញ និងលើកស្ទួយសិល្បៈ វប្បធម៌ខ្មែរទាំងនៅក្នុងប្រទេសនិងក្រៅប្រទេស។

សហគ្រាសសង្គមហ្វារមានទស្សនវិស័យមើលឃើញនូវគំនិតច្នៃប្រឌិតរបស់សិល្បៈដែលគ្រប់គ្នាប្រដូចទៅនិងទ្រព្យសម្បត្តិដ៏មានតម្លៃដែលជាយុទ្ធសាស្ត្រដ៏សំខាន់សម្រាប់ការអភិវឌ្ឍរបស់សង្គម និង សេដ្ឋកិច្ចមានការរីកចម្រើននិងរស់រវើក។ វាបង្កើតការងារដែលមានគុណភាពខ្ពស់ រក្សាទុកនូវផលប្រយោជន៍ដែលបានពីវិស័យទេសចរណ៍សម្រាប់ប្រជាជនក្នុងតំបន់ ពង្រឹងអត្តសញ្ញាណវប្បធម៌ខ្មែរនិងធ្វើអោយប្រសើរឡើងនូវការទទួលបានការអប់រំសម្រាប់យុវវ័យដែលមានជីវភាពក្រីក្រតោកយ៉ាក។

សម្រាប់ព័ត៌មានផ្សេងៗសូមទាក់ទងទៅកាន់៖

Melissa FOURNAUX

សហគ្រាសសង្គមប្បារ

ទូរស័ព្ទ: +855 (0) 10 986 020

អ៊ីម៉ែល: fournaux.melissa@pharecambodiancircus.org

ជេត ច័ន្ទកណ្ណិកា

អ្នកគ្រប់គ្រងខាងផ្នែកទំនាក់ទំនងនិងកម្មវិធីសហគមន៍នៃធនាគារ ANZ Royal

ទូរស័ព្ទ: +855 (0) 95 777 947

អ៊ីម៉ែល: chankanika.cheth@anz.com